
 
Ar�kel 47 vragen natuurinrich�ng.  

Schri�elijke vragen natuurinrich�ng polder Breudijk/Bijleveld 

Geacht College van Gedeputeerde Staten, 

Op dit moment is de provincie bezig met natuurinrich�ngsplannen voor de polder Bijleveld/Breudijk. 
Naar aanleiding van meerdere inspreekavonden is er onrust ontstaan bij omwonenden van het 
gebied over de natuurinrich�ng van polder Breudijk/Bijleveld(Bezwaar-natuurinrich�ng-Bijleveld-
Geredigeerd.pdf (provincie-utrecht.nl)). Daarom hebben wij de volgende vragen: 

1. Is GS bekend met deze situa�e? 
2. Is GS het met ons een dat draagvlak cruciaal is bij inrich�ngsplannen van de provincie? 
3. Op welke wijze wordt de input vanuit de omgeving meegenomen voor de 

natuurinrich�ngsplannen? 
4. Is GS bereid om de wensen van de inwoners tegemoet te komen? 
5. Op welke wijze worden de omwonenden in het vervolg meegenomen? 

 

Hoogachtend,  

Bertrick van den Dikkenberg  Anton Verleun 

SGP     BBB 

 

https://www.stateninformatie.provincie-utrecht.nl/Vergaderingen/Statencommissie-Ruimte-Groen-Water-en-Wonen/2023/25-oktober/09:00/Ingekomen-stukken-RGW-1/Bezwaar-natuurinrichting-Bijleveld-Geredigeerd.pdf
https://www.stateninformatie.provincie-utrecht.nl/Vergaderingen/Statencommissie-Ruimte-Groen-Water-en-Wonen/2023/25-oktober/09:00/Ingekomen-stukken-RGW-1/Bezwaar-natuurinrichting-Bijleveld-Geredigeerd.pdf

